
Protokół Nr VI/2015 

Obrad VI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Mieszkowicach odbytej  
w dniu 26 marca 2015 roku 

 
Stan rady – 15 
Obecnych  - 15 

…………………… 
                                                       co stanowi – 100 %  

 

Obecność poszczególnych radnych na sesji obrazuje lista obecności stanowiąca załącznik do 
protokołu. 
 
Obecność imiennie zaproszonych do udziału w obradach sesji stanowi załącznik                    
do protokołu. 
 
Obecność sołtysów na obradach sesji obrazuje lista obecności stanowiąca załącznik               
do protokołu. 

Pkt I a i b - 
 
Obrady VI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Mieszkowicach otworzył i obradom 
przewodniczył Pan Henryk Rzepczak Przewodniczący Rady Miejskiej w Mieszkowicach, 
który na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji. Na stan rady – 15 
radnych na sesji obecnych jest 15 radnych, co stanowi quorum. Następnie powitał radnych, 
nowo wybranych sołtysów, Pana Andrzeja Salwę Burmistrza Mieszkowic, Sekretarz Gminy 
Panią Teresę Hryniewicz,  kierowników referatów i jednostek organizacyjnych gminy                    
i wszystkich przybyłych na obrady sesji. Powitał także przedstawicieli firmy ECOL UNICON 
z Gdańska, przedstawicieli firmy teleinformatycznej ESPOL LTE ze Szczecina                                   
i przedstawicieli firmy Wodociągi Zachodniopomorskie w Goleniowie Sp. z o.o. 
Przewodniczący zwrócił się o zgłaszanie propozycji zmian do porządku obrad sesji. Radni nie 
wnieśli zmian w związku z czym Pan Henryk Rzepczak poinformował o wprowadzeniu pod 
obrady treści uchwał w pkt. V. Ustanowienie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr 
XXVI/192/2013 Rady Miejskiej w Mieszkowicach z dnia 21 marca 2013 r. w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta i gminy Mieszkowice, VI. Ustanowienie uchwały w sprawie uchylenia 
uchwały Nr XXVI/193/2013 Rady Miejskiej w Mieszkowicach z dnia 21 marca 2013 r.                     
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszarów w obrębach Zielin, Troszyn w gminie Mieszkowice  i XVI. 
Ustanowienie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku 
rolnego w drodze inkasa oraz ustalenia inkasentów. Nowy porządek z poprawkami został 
poddany pod głosowanie. 
Wynik głosowania: 13 za, 2 przeciw, 0 wstrzymujących się.  
Poddana pod głosowanie zmiana porządku obrad została przyjęta.  
Porządek po zmianach przedstawia się następująco:  

I Sprawy regulaminowe: 
       a/ otwarcie obrad i stwierdzenie quorum,  
       b/ przyjęcie zmian do porządku obrad, 



       c/ przyjęcie protokołu z obrad V sesji Rady Miejskiej w Mieszkowicach,               
             d/ informacja Burmistrza Mieszkowic z działalności międzysesyjnej.       

II. Interpelacje radnych.  
III. Debata w sprawie koncepcji modernizacji oczyszczalni ścieków w Mieszkowicach: 
a/ wystąpienie Dyrektora ds. Realizacji firmy ECOL UNICON  z Gdańska,  
b/ dyskusja. 
IV. Informacja przedstawiciela firmy ESPOL Sp. z o.o. w Szczecinie w sprawie 
zaprezentowania swoich działań na terenie Gminy Mieszkowice i uruchomieniu nowej 
sieci Internetowej LTE: 
 -  dyskusja.  
V. Ustanowienie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXVI/192/2013 Rady 
Miejskiej w Mieszkowicach z dnia 21 marca 2013 r. w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta i gminy Mieszkowice:  
a/ opinie komisji,  
b/ dyskusja,  
c/ podjęcie uchwały. 
VI. Ustanowienie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXVI/193/2013 Rady 
Miejskiej w Mieszkowicach z dnia 21 marca 2013 r. w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszarów w obrębach 
Zielin, Troszyn w gminie Mieszkowice: 
a/ opinie komisji,  
b/ dyskusja,  
c/ podjęcie uchwały. 
VII. Ustanowienie uchwały w sprawie zatwierdzenie taryf za zbiorowe zaopatrzenie                     
w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków stosowanych przez ZUK Sp. z o.o.                         
w Mieszkowicach: 
a/ opinie komisji,  
b/ dyskusja,  
c/ podjęcie uchwały. 
VIII. Ustanowienie uchwały w sprawie zatwierdzenie taryf za zbiorowe zaopatrzenie                     
w wodę stosowanej przez Wodociągi Zachodniopomorskie Spółka z o.o. w Goleniowie: 
a/ opinie komisji,  
b/ dyskusja,  
c/ podjęcie uchwały. 

      IX. Ustanowienie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Mieszkowice na 2015 r.: 
a/ opinie komisji,  
b/ dyskusja,  
c/ podjęcie uchwały. 

      X. Ustanowienie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości          
      diet dla radnych Rady Miejskiej w Mieszkowicach: 

a/ opinie komisji,  
b/ dyskusja,  
c/ podjęcie uchwały. 
XI. Ustanowienie uchwały rady w sprawie upoważnienia p. Wandy Mazur pełniącej 
obowiązki Kierownika OPS w Mieszkowicach do przeprowadzenia  postępowania                      
w sprawach świadczeń pomocy materialnej dla uczniów: 
a/ opinie komisji,  
b/ dyskusja,  
c/ podjęcie uchwały. 



XII. Ustanowienie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mieszkowice                   
w 2015 r:  
a/ opinie komisji, 
b/ dyskusja,  
c/ podjęcie uchwały.   
XIII. Ustanowienie uchwały w sprawie wyodrębnienia w budżecie gminy środków 
stanowiących fundusz sołecki: 
a/ opinie komisji,   
b/ dyskusja,  
c/ podjęcie uchwały.   
XIV. Ustanowienie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej                                    
w Mieszkowicach w sprawie ustalenia zasad przyznawania wyróżnienia                                                
„ Zasłużony dla Gminy Mieszkowice”:  

      a/ opinie komisji, 
b/ dyskusja,  
c/ podjęcie uchwały. 
XV. Ustanowienie uchwały w sprawie utworzenia samorządowej instytucji kultury pod 
nazwą Muzeum Pamiątek 1. Armii Wojska Polskiego oraz Dziejów Ziemi 
Mieszkowickiej w Mieszkowicach: 

      a/ opinie komisji, 
b/ dyskusja,  
c/ podjęcie uchwały. 
XVI. Ustanowienie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru 
podatku rolnego w drodze inkasa oraz ustalenia inkasentów.  
b/ dyskusja,  
c/ podjęcie uchwały. 

      XVII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone w pkt II.  
      XVIII. Wolne wnioski i zapytania.  
      XIX. Zamknięcie obrad sesji.   
 
Pkt I c-  
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Henryk Rzepczak poinformował, że został sporządzony 
protokół z przebiegu obrad V zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Mieszkowicach. Zapytał, 
czy są uwagi do treści protokołu. Uwag nie zgłoszono. Pan Henryk Rzepczak poddał protokół 
pod głosowanie.  
Wynik głosowania: 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.  
Protokół z przebiegu obrad V zwyczajnej sesji przyjęty został jednogłośnie. 
 
Pkt I d-  
Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej, który stanowi załącznik 
do protokołu. Dodał,  że  do chwili obecnej nie ma on żadnej informacji wyjaśniającej                     
w sprawie Orlika. Oświadczył że trwają prace porządkowe w Gozdowicach i Starych 
Łysogórkach, prowadzony jest  remont punktu dowodzenia w Gozdowicach. Firmy które się 
włączyły w remont to: Drewex, Anpol, Tomasz Czapel, Jutan, Nadleśnictwo Mieszkowice, 
ZUK. Dodał że czeka nas również remont nawierzchni na ul. Łokietka i Jagiellonów. Obecnie 
trwają prace na boisku do piłki plażowej. Burmistrz Andrzej Salwa poinformował,                            
że Starosta oraz Burmistrz Gryfina zwrócili się z prośbą o wsparcie na kwotę 2 000, która 
przeznaczona będzie na Gminny Ośrodek Sportu. W ramach tego Starosta przeznaczy                      
w formie dotacji  kwotę 3 000 dla biblioteki miejskiej na zakup książek. 



Uzupełnieniem była inf. dla radnych że  lampa przy wiadukcie już działa, i trwają przeglądy               
i naprawa punktów świetlnych. Burmistrz poinformował o tym, że odbędzie się remont ul. 
Poniatowskiego. Koszt inwestycji to 1 mln złotych, wkład gminy to 100 tyś. W ramach 
zadania zostaną wykonane nowe krawężniki i przełożony polbruk. Burmistrz poinformował, 
że sprawy osobowe mieszkańców zgłoszone do urzędu zostały pomyślnie zakończone.  
Przewodniczący podziękował Burmistrzowi za informacje. 
Dyskusji nad przedstawioną informacją nie podjęto. 
 
Pkt II- 
Interpelację na piśmie złożył: 
1/ Pan Henryk Rzepczak – złożył interpelację przyznania wyróżnień laureatom Gimnazjum           
w Mieszkowicach.  
Interpelacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Pkt III - 
Debata w sprawie koncepcji modernizacji oczyszczalni ścieków w Mieszkowicach. 
Prezentację przedstawił  Dyrektor firmy ECOL UNICON Andrzej Osiński,  firmy która 
realizuje w Gminie Mieszkowice modernizację oczyszczalni ścieków. Oświadczył, że ich 
firma jest firmą Polską założoną w 1996 r. jest największym dystrybutorem  urządzeń 
ochrony wód. Firma sprzedaje rocznie ok 2000 tyś separatorów i  buduje rocznie 30 szt. 
oczyszczalni. Działa na terenie całego kraju, eksportując do 13 krajów, pełni również rolę 
doradczą. Realizuje inwestycje o ogromnej skali, np. węzeł deszczowy w Warszawie, oraz 
budowę  zbiorników retencyjnych.  
Pan Paweł Cichosz Dyrektor spraw realizacji przedstawił sprawy techniczne projektu, 
nadmienił, że prowadzi on inwestycje rozbudowy oczyszczalni ścieków. Firma została 
wyłoniona w wyniku zamówienia publicznego.  Realizacja inwestycji jest  podzielona na 
etapy. I etap obejmuje budowę obiektów oddany będzie do czerwca kolejny etap, po 
uzyskaniu pozwolenia na budowę  do listopada, a w przyszłym roku cały obiekt oddany 
będzie do użytku.  
Pan Konstanty Michałowski zapytał, kto będzie ustalał wysokość opłat ? Prezes odpowiedział 
że oczywiście rada gminy.  
Pan Franciszek Kanasiuk zapytał o pochłaniacze odoru, wydobywającego się z kanalizacji             
z którym zmagają się już od dłuższego czasu i jaka jest możliwość uzyskania przez gminę  
filtra. Odpowiedzi udzielił  Andrzej Osiński. Zaznaczył że jeżeli jest taki problem, to oferta 
filtrów zostanie nam przedstawiona i prosił o wskazanie  miejsca docelowego. Wyjaśnił że 
mogą być różne przyczyny odoru, trzeba najpierw to dokładnie zbadać.   
Pan Eugeniusz  Bieliński zapytał czego dotyczył aneks do umowy? I dlaczego realizując 
zadanie remontu kanalizacji w Zielinie podwykonawca użył  metody przecisku, która 
uszkodziła granitowy bruk i czy te uszkodzenia będą naprawione? 
Pan Andrzej Osiński wyjaśnił, że aneks dotyczył robót dodatkowych, poprzedni zakres nie 
zapewniał odpowiednich parametrów. Obecnie jest budowany  2 razy większy reaktor,  oraz 
nowy osadnik, również większy, dlatego gmina zdecydowała się wykonać zadanie etapami                   
z tego tytułu  podpisano aneks. 
Odpowiadając na drugie pytanie wyjaśnił że powstałe zniszczenia będą doprowadzane do 
stanu sprzed budowy, jest  na to gwarancja.Wszelkie uszkodzenia zostaną naprawione bez 
szkody dla mieszkańców.  Metoda przecisków jest ustalana,  jeżeli nie ma innej alternatywy 
zależne jest to od wielu czynników.  
Inspektor nadzoru Pan Kazimierz Prętki również udzielił odpowiedzi  i wyjaśnił metodę jaką 
wykonywana jest kanalizacja.  
Pkt IV-  



Informacja przedstawiciela firmy ESPOL Sp. z o.o. w Szczecinie 
Informację przedstawił Pan  Krzysztof Dałkowski. Poinformował, że  
firma ESPOL, to firma z 20 letnim doświadczeniem w budowie masztów do różnych 
projektów w obecnej chwili LTE, a także budowa światłowodów w różnych miejscowościach. 
Firma  otrzymała wsparcie na stacje bazowe z UE. Projekt jest realizowany z Regionalnego 
Programu  Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego. Jako jedyni tworzą LTE na 
zasadzie stacjonarnego Internetu o prędkości, do 20 mb/s i do 40 mb/s.  40 mb/s. 
Przedstawiciel poinformował o tym że ich nadajnik mieści się w Zielinie przy OSP. Wiec 
większość gminy jest objęta jego zasięgiem.  
Pan Zbigniew Kmiecik i Pan Franciszek Kanasiuk zapytali  o kwestię zasięgu, gdyż                         
w Starych Łysogórkach  i w Starym Błeszynie jest problem.  Przedstawiciel poinformował,            
że każda instalacja jest sprawdzana, technicy nieodpłatnie sprawdzają, które miejscowości                  
są w obrębie, i czy mają łączność ze stacją bazową.  
 
Pan Eugeniusz Bieliński zapytał o fale i oddziaływanie czy odległość 30 m od budynków nie 
będzie miała szkodliwego wpływu na zdrowie mieszkańców? Czy firma ma wykonane normy 
i pozwolenia i czy są one do wglądu?  
Radny zgłosił, że jeśli jest wiatr, mieszkańcy skarżą się na  szumy. 
 
Przedstawiciel wyjaśnił, że o sprawie hałasu słyszy  po  raz pierwszy, w związku z tą sprawą 
nie miał żadnych zgłoszeń, ale powiedział, że może to być spowodowane wiatrem. 
Nadmienił, że zorientuje się dokładniej w tej sprawie i udzieli wyjaśnień burmistrzowi.  
Pozwolenia są do wglądu, a jeśli chodzi o szkodliwość to obiekty posiadają wszelkie 
certyfikaty i opinie. Wyjaśnił że  UE wydając pozwolenie na taką działalność dokonała 
weryfikacji  pod kątem wpływu na środowisko i firma musiała się do nich dostosować.  
 
Po wystąpieniu Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach. 
Po przerwie, obrady sesji  wznowił Pan Henryk Rzepczak Przewodniczący Rady Miejskiej 
stwierdzając prawomocność obrad. Na stan 15 radnych na sesji według listy obecności jest 15 
radnych.  
 
Pkt V -  
Projekt uchwały rady w sprawie uchylenia uchwały Nr XXVI/192/2013 Rady Miejskiej w 
Mieszkowicach z dnia 21 marca 2013 r.  w sprawie przystąpienia do studium uwarunkowań                   
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i Gminy Mieszkowice, stanowi 
załącznik do protokołu 
Opinie do projektu uchwały przedstawili:   

1/ opinię Komisji Budżetu …- Radny Pan Józef Łuszczek,  
2/ opinię Komisji Rewizyjnej - Radny Pan Henry Domaradzki,  
3/ opinię Komisji Oświaty… - Radna Pani Bożena Nowak.   
Opinie stanowią załączniki do protokołu.   

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o dyskusję w tej sprawie.  
Pan Eugeniusz Bieliński przedstawił  tekst uchwały z zebrania wiejskiego w Zielinie oraz jej 
genezę. 
Zaznaczył, że  mieszkańcy chcą aby burmistrz wycofał się i zaprzestał wszelkich prac 
planistycznych dotyczących posadowienia siłowni wiatrowych na terenie Zielina.                              
W przeczytanym uzasadnieniu do uchwały zaznaczył, że mieszkańcy oraz stowarzyszenie 
Zdrowa Przestrzeń będą dochodzić swoich praw poprzez  odszkodowania.  
Radny apelował do rady w imieniu mieszkańców Zielina aby mieli świadomość  swojej 
decyzji i o jej skutkach. Radny Eugeniusz Bieliński wniósł o imienne głosowanie.  



Następnie głos zabrał burmistrz powiedział, że na jego biurko wpłynęły 243 wnioski 
podpisane przez mieszkańców Zielina, 15 z Troszyna, 6 z Sołectwa Planów, razem  ok. 260 
osób w związku ze zmianą zagospodarowania przestrzennego  o ubieganie się                                    
o odszkodowania z gminy z uwagi na lokalizację siłowni wiatrowych.  
 
Pani Maria Skowrońska - odniosła się do tematu i oznajmiła, że gdy były stawiane wiatraki w 
miejscowości Kamionka, to nikt nie pytał się mieszkańców o zgodę i nie mówił o 
odszkodowaniach. Nadmieniła, że mieszkańcy Zielina (z całym szacunkiem do mieszkańców)  
chcą inwestycji, ale korzystają z funduszy z wiatraków z Kamionki.  
 
Radna Bożena Dorywalska zapytała o ilość osób która była obecna podczas głosowania nad 
podjęciem uchwały  a ile na początku zebrania.  
Pan Bieliński wyjaśnił,  że chciał wprowadzić zmianę do porządku ale nie było zgody,                    
z uwagi na to,  że było to zebranie wyborcze w sprawie wyboru sołtysa i czekano do spraw 
różnych. Z uwagi na to, że spotkanie trwało ok 2 godz., to część osób już wyszła z sali. 
Radna Bożena Dorywalska zapytała – czy mieszkańcy wiedzieli przy wprowadzaniu 
porządku  o uchwale i że będzie nad nią głosowanie. Pan Bieliński oznajmił że nie była 
wprowadzona pod obrady i nie było takiej możliwości. 
Pan Konstanty Michałowski, zapytał jakie mogą być straty czy zyski przy podjęciu tej 
uchwały, czy burmistrz mógłby odpowiedzieć? Jakie mogą być skutki tych działań.  
Burmistrz udzielił odpowiedzi.  
Pani Bożena Dorywalska zapytała, czy zdarzały się takie sytuacje,  że wiatraki były 
niesłusznie postawione i czy ktoś uzyskał odszkodowanie.  
Pan Bieliński odpowiedział, że istnieje możliwość wystąpienia o odszkodowanie.   
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Grzegorz Kaczmarek wyjaśnił jak wyglądało 
wprowadzenie uchwały na zebraniu wiejskim w Zielinie.  
Pan Konstanty wniósł o uszanowanie wniosku radnych i mieszkańców z Zielina. 
 
Po zakończeniu  dyskusji Pan Henryk Rzepczak, Przewodniczący Rady Miejskiej  
w Mieszkowicach poddał  pod głosowanie wniosek P. Bielińskiego o głosowanie imienne.   
Wynik głosowania: 2 za, 12 przeciw, 1 wstrzymujący się.   
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy ktoś z pań panów radnych chciałby zabrać głos,    
z uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej przeczytał projekt 
uchwały a następnie przystąpiono do głosowania nad projektem  uchwały.  
Wynik głosowania: 2 za, 13 przeciw, 0 wstrzymujących się.   
 
Uchwała Rady Miejskiej w Mieszkowicach  w sprawie uchylenia uchwały                                
Nr XXVI/192/2013 Rady Miejskiej w Mieszkowicach z dnia 21 marca 2013 r.  w sprawie 
przystąpienia do studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
miasta i Gminy Mieszkowice nie została podjęta.   
 
Pkt VI – 
Projekt uchwały rady  w sprawie uchylenia uchwały Nr XXVI/193/2013 Rady Miejskiej                 
w Mieszkowicach z dnia 21 marca 2013 r.  w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszarów w obrębach Zielin, Troszyn 
w gminie Mieszkowice, stanowi załącznik do protokołu 
Opinie do projektu uchwały przedstawili:   

1/ opinię Komisji Budżetu …- Radny Pan Józef Łuszczek,  
2/ opinię Komisji Rewizyjnej - Radny Pan Henry Domaradzki,  
3/ opinię Komisji Oświaty… - Radna Pani Bożena Nowak.   



Opinie stanowią załączniki do protokołu.  
Z uwagi na brak głosów w dyskusji Pan Henryk Rzepczak, Przewodniczący Rady Miejskiej      
w Mieszkowicach przedstawił projekt uchwały rady i poddał go pod głosowanie.   
Wynik głosowania: 2 za, 12 przeciw, 1 wstrzymujący się .    
 
Uchwała rady  w sprawie uchylenia uchwały Nr XXVI/193/2013 Rady Miejskiej w 
Mieszkowicach z dnia 21 marca 2013 r.  w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszarów w obrębach Zielin, 
Troszyn w gminie Mieszkowice, nie została podjęta.   
 
Pkt VII -  
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków stosowanych przez ZUK Sp. z o.o. w Mieszkowicach, stanowi 
załącznik do protokołu. 
Opinie do projektu uchwały przedstawili:   

1/ opinię Komisji Budżetu …- Radny Pan Józef Łuszczek,  
2/ opinię Komisji Rewizyjnej - Radny Pan Henry Domaradzki,  
3/ opinię Komisji Oświaty… - Radna Pani Bożena Nowak.   
Opinie stanowią załączniki do protokołu.  

Pan Henryk  Domaradzki powiedział, że wprowadzone zmiany oraz wnioski do  niczego nie 
prowadzą i poprosił aby przejść do głosowania nad pierwotną wersją tej uchwały. Mecenas 
Michał Wolski wyjaśnił, że procedura uchwalania uchwał nie zakłada wprowadzenia 
poprawek, albo uchwała zostaje  przyjęta w całości albo jej się nie przyjmuje. 
Pan Konstanty Michałowski prosił o taką wykładnię  na komisję jednak  Pan Domaradzki 
wyjaśnił, że taka wzmianka była, mówiła o niej na komisjach Pani Sekretarz oraz Burmistrz. 
Pani Helena Chodyniecka zapytała  dlaczego zostały wprowadzone  opłaty abonenckie                   
i musimy je przyjąć.  
Pan Henryk Domaradzki odpowiedział,  że w ościennych gminach takie zmiany są 
wprowadzone i funkcjonują. Jesteśmy jedyną gminą która nie wprowadziła abonamentu.   
Pan Józef Łuszczek stwierdził, że nie zgadza się z wprowadzeniem abonamentu za ścieki.  
Pani Bożena Dorywalska zaproponowała aby zwrócić uwagę na ściągalność zaległych opłat , 
odpowiedzi udzielił prezes ZUK Sp. z o.o. Pan Bolesław Kwaśniak.  
Pani Bożena Nowak wniosła o większą ściągalność należności  i przedstawienie programu 
naprawczego, oświadczyła iż byłoby zasadne wprowadzenie sankcji które doprowadzą do 
ściągalności opłat.  
Zaproponowano odcinkę wody.  
Pani Maria Spirzak zaproponowała powołać ekipę, która zajmie się egzekwowaniem 
zaległości. Pan Józef Łuszczek zaproponował zamknięcie dyskusji i głosowanie  nad uchwałą. 
Dalszej dyskusji nie podjęto, Przewodniczący Rady Miejskiej w Mieszkowicach przedstawił 
projekt uchwały rady i poddał go pod głosowanie.   
Wynik głosowania: 14 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się .    
 
Uchwała Nr VI/39/2015 z dnia 26 marca 2015 r. w sprawie zatwierdzenie taryf za 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków stosowanych przez 
ZUK Sp. z o.o. w Mieszkowicach,  została podjęta większością głosów.  Stanowi 
załącznik do protokołu.  
  
Pkt VIII-  



Projekt uchwały rady w sprawie zatwierdzenie taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 
stosowanej przez Wodociągi Zachodniopomorskie Spółka z o.o. w Goleniowie, stanowi 
załącznik do protokołu 
Opinie do projektu uchwały przedstawili:   

1/ opinię Komisji Budżetu …- Radny Pan Józef Łuszczek  
2/ opinię Komisji Rewizyjnej - Radny Pan Henry Domaradzki  
3/ opinię Komisji Oświaty… - Radna Pani Bożena Nowak   
Opinie stanowią załączniki do protokołu.  

Przewodniczący poprosił o dyskusję do projektu uchwały. 
Pan Domaradzki poprosił o podjęcie pierwotnej wersji uchwały. Pani Maria Skowrońska 
zapytała przedstawicieli firmy wodociągowej o jakość wody.  
Każde przedsiębiorstwo generuje i kalkuluje swoje koszty. Przedstawił co na tą stawkę się 
składa.  
Radni poruszyli sprawę ciśnienia wody oraz sprawności hydrantów.  
Z uwagi na brak głosów w dalszej dyskusji Pan Henryk Rzepczak, Przewodniczący Rady 
Miejskiej    w Mieszkowicach przedstawił projekt uchwały rady i poddał go pod głosowanie.   
Wynik głosowania: 7 za, 8 przeciw, 0 wstrzymujących się.    
 
Uchwała rady w sprawie zatwierdzenie taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 
stosowanej przez Wodociągi Zachodniopomorskie Spółka z o.o. w Goleniowie, nie 
została podjęta.   
 
Pkt IX  –  
Projekt uchwały rady w sprawie zmian budżetu Gminy Mieszkowice na 2015 r., stanowi 
załącznik do protokołu. 
Opinie do projektu uchwały przedstawili:   

1/ opinię Komisji Budżetu …- Radny Pan Józef Łuszczek  
2/ opinię Komisji Rewizyjnej - Radny Pan Henry Domaradzki  
3/ opinię Komisji Oświaty… - Radna Pani Bożena Nowak   
Opinie stanowią załączniki do protokołu.  
 

Burmistrz udzielił informacji co do zmiany budżetu, z uwagi na to że gmina otrzymała 
dotację na przedszkola. Wcześniej zabezpieczone zostały te środki kwotą z budżetu gminy.  
Z uwagi na brak głosów w dyskusji Pan Henryk Rzepczak, Przewodniczący Rady Miejskiej     
w Mieszkowicach przedstawił projekt uchwały rady i poddał go pod głosowanie.   
Wynik głosowania: 13 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujących się.    
 
Uchwała Nr  VI/40/2015  Rady Miejskiej w Mieszkowicach z dnia 26 marca 2015 roku    
w sprawie  zmian budżetu Gminy Mieszkowice na 2015 r. została podjęta większością 
głosów.  Stanowi załącznik do protokołu.  
 
Pkt X-  
Projekt uchwały rady w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości          
diet dla radnych Rady Miejskiej w Mieszkowicach stanowi załącznik do protokołu. 
Opinie do projektu uchwały przedstawili:   

1/ opinię Komisji Budżetu …- Radny Pan Józef Łuszczek  
2/ opinię Komisji Rewizyjnej - Radny Pan Henry Domaradzki  
3/ opinię Komisji Oświaty… - Radna Pani Bożena Nowak   
Opinie stanowią załączniki do protokołu.  
 



Pan Janusz Dymidów zgłosił wniosek o obniżenie diet do kwoty 200 zł dla Radnych Rady 
Miejskiej za posiedzenie i po 230 dla przewodniczących komisji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał wniosek pod głosowanie. 
Wynik głosowania: 2 za, 13 przeciw, 0 wstrzymujących się. 
Przewodniczący zapoznał uczestników z projektem uchwały rady i poddał go pod głosowanie.   
Wynik głosowania: 3 za, 10 przeciw, 2 wstrzymujących się.    
 
Uchwała rady w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla 
radnych Rady Miejskiej w Mieszkowicach,  nie została podjęta.   
Pkt XI – 
Projekt uchwały rady w sprawie upoważnienia p. Wandy Mazur pełniącej obowiązki 
Kierownika OPS w Mieszkowicach do przeprowadzenia  postępowania  w sprawach 
świadczeń pomocy materialnej dla uczniów, stanowi załącznik do protokołu. 
Opinie do projektu uchwały przedstawili:   

1/ opinię Komisji Budżetu …- Radny Pan Józef Łuszczek,  
2/ opinię Komisji Rewizyjnej - Radny Pan Henry Domaradzki,  
3/ opinię Komisji Oświaty… - Radna Pani Bożena Nowak.   
Opinie stanowią załączniki do protokołu. 
Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały i poprosił o dyskusję w tej 
sprawie.  

Pani Helena Chodyniecka poprosiła aby bardziej kontrolować  przyznawanie zasiłków. Pani 
Wanda Mazur pełniąca obowiązki kierownika OPS, odpowiedziała że przyznawanie zasiłków 
ściśle wynika z przepisów. Zasiłek przyznawany jest osobom o dochodzie nie 
przekraczającym 456 zł . 
Pan Eugeniusz Bieliński  prosił żeby przejść do głosowania nad uchwałą gdyż pytania nie 
mają z nią bezpośredniego związku.  
Z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji Pan Henryk Rzepczak, Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Mieszkowicach przedstawił projekt uchwały rady i poddał go pod głosowanie 
Wynik głosowania: 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.  
 
Uchwała Nr  VI/41/2015  Rady Miejskiej w Mieszkowicach z dnia 26 marca 2015 roku  
w sprawie upoważnienia p. Wandy Mazur pełniącej obowiązki Kierownika OPS                       
w Mieszkowicach do przeprowadzenia  postępowania  w sprawach świadczeń pomocy 
materialnej dla uczniów podjęta jednogłośnie.  Stanowi załącznik do protokołu.  
 
Pkt XII -  
Projekt uchwały rady w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mieszkowice w 2015 r, stanowi 
załącznik do protokołu. 
Opinie do projektu uchwały przedstawili:   

1/ opinię Komisji Budżetu …- Radny Pan Józef Łuszczek,  
2/ opinię Komisji Rewizyjnej - Radny Pan Henry Domaradzki,  
3/ opinię Komisji Oświaty… - Radna Pani Bożena Nowak.   
Opinie stanowią załączniki do protokołu. 

Dyskusji nie podjęto, Pan Henryk Rzepczak, Przewodniczący Rady Miejskiej  
w Mieszkowicach przedstawił projekt uchwały rady i poddał go pod głosowanie 
Wynik głosowania: 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.  
 
Uchwała Nr  VI/42/2015  Rady Miejskiej w Mieszkowicach z dnia 26 marca 2015 roku    
w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu 



bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mieszkowice w 2015 r. została podjęta 
jednogłośnie.  Stanowi załącznik do protokołu.  
 
Pkt XIII -  
Projekt uchwały rady w sprawie wyodrębnienia w budżecie gminy środków stanowiących 
fundusz sołecki, stanowi załącznik do protokołu. 
Opinie do projektu uchwały przedstawili:   

1/ opinię Komisji Budżetu …- Radny Pan Józef Łuszczek,  
2/ opinię Komisji Rewizyjnej - Radny Pan Henry Domaradzki,  
3/ opinię Komisji Oświaty… - Radna Pani Bożena Nowak.   
Opinie stanowią załączniki do protokołu. 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji Pan Henryk Rzepczak, Przewodniczący Rady Miejskiej  
w Mieszkowicach przedstawił projekt uchwały rady i poddał go pod głosowanie 
Wynik głosowania: 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.  
 
Uchwała Nr  VI/43/2015  Rady Miejskiej w Mieszkowicach z dnia 26 marca 2015 roku  
w sprawie wyodrębnienia w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki, 
została podjęta jednogłośnie.  Stanowi załącznik do protokołu.  
 
Pkt XIV -  
Projekt uchwały rady w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Mieszkowicach                    
w sprawie ustalenia zasad przyznawania wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy Mieszkowice”, 
stanowi załącznik do protokołu. 
Opinie do projektu uchwały przedstawili:   

1/ opinię Komisji Budżetu …- Radny Pan Józef Łuszczek,  
2/ opinię Komisji Rewizyjnej - Radny Pan Henry Domaradzki,  
3/ opinię Komisji Oświaty… - Radna Pani Bożena Nowak.   
Opinie stanowią załączniki do protokołu. 

Po opiniach komisji, które wniosły poprawkę o treści:  
w § 6  pkt. 7 otrzymuje brzmienie „ Sołtysi”. 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał kto jest za przyjęciem wniesionej poprawki do 
uchwały. 
Wynik głosowania: 13 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujących się.  
Pan Henryk Rzepczak, Przewodniczący Rady Miejskiej w Mieszkowicach przedstawił projekt 
uchwały rady wraz z wniesioną poprawką i  poddał go pod głosowanie. 
Wynik głosowania: 13 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujących się.  
 
Uchwała Nr  VI/43/2015 Rady Miejskiej w Mieszkowicach z dnia 26 marca 2015 roku w 
sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Mieszkowicach w sprawie ustalenia zasad 
przyznawania wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy Mieszkowice”, wraz z poprawką 
została podjęta większością głosów.  Stanowi załącznik do protokołu.  
 
Pkt XV -  
Projekt uchwały rady w sprawie utworzenia samorządowej instytucji kultury pod nazwą 
Muzeum Pamiątek 1 Armii Wojska Polskiego oraz Dziejów Ziemi Mieszkowickiej                           
w Mieszkowicach stanowi załącznik do protokołu. 
Opinie do projektu uchwały przedstawili:   

1/ opinię Komisji Budżetu …- Radny Pan Józef Łuszczek,  
2/ opinię Komisji Rewizyjnej - Radny Pan Henry Domaradzki,  
3/ opinię Komisji Oświaty… - Radna Pani Bożena Nowak.   



Opinie stanowią załączniki do protokołu. 
Burmistrz Mieszkowic Pan Andrzej Salwa powiedział, że do  projektu uchwały wniesione są 
poprawki ale jest to tylko zmiana  porządkowa. 
Sekretarz Gminy Pani Teresa Hryniewicz wyjaśniła, że są to drobnostki ale  niezbędne do 
skorygowania.  
 
Pan Henryk Domaradzki wyjaśnił sprawę związaną z odzyskaniem broni aby trafiła ona do 
muzeum.  
Sekretarz Pani Teresa Hryniewicz powiedziała, że robimy wszystko co tylko można aby tę 
broń odzyskać, chcielibyśmy aby wróciła na miejsce. Powiedziała że obecnie nie mamy 
informacji o amfibii.  
Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że głęboko wierzy w to, że eksponaty wrócą do 
naszej gminy. Z uwago na brak dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej  
zapytał kto z Pań Panów jest za wniesieniem poprawek do projektu uchwały: 
Wynik głosowania: 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.  
Pan Henryk Rzepczak, Przewodniczący Rady Miejskiej w Mieszkowicach przedstawił projekt 
uchwały rady z poprawkami i  poddał go pod głosowanie. 
Wynik głosowania: 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.  
 
Uchwała Nr  VI/45/2015 Rady Miejskiej w Mieszkowicach z dnia 26 marca 2015 roku w 
sprawie  utworzenia samorządowej instytucji kultury pod nazwą Muzeum Pamiątek 1. 
Armii Wojska Polskiego oraz Dziejów Ziemi Mieszkowickiej w Mieszkowicach, została 
podjęta jednogłośnie.  Stanowi załącznik do protokołu.  
 
Pkt XVI -  
Projekt uchwały rady w sprawie zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku 
rolnego w drodze inkasa oraz ustalenia inkasentów, stanowi załącznik do protokołu. 
Opinie do projektu uchwały przedstawili:   

1/ opinię Komisji Budżetu …- Radny Pan Józef Łuszczek,  
2/ opinię Komisji Rewizyjnej - Radny Pan Henry Domaradzki,  
3/ opinię Komisji Oświaty… - Radna Pani Bożena Nowak.   
Opinie stanowią załączniki do protokołu. 

Sekretarz Teresa Hryniewicz wyjaśniła zasadność  podjęcia tej uchwały. Wynika to z faktu iż  
powstało nowe sołectwo i należało ustalić inkaso dla nowego sołtysa do poboru podatku, oraz 
poprawiono nazwę sołectwa. Są to sprawy czysto techniczne.  
Pani Helena Chodyniecka zapytała o stawkę, Sekretarz udzieliła odpowiedzi że stawka jest 
zróżnicowana w zależności o ilości rolników.  Ponadto zgłosiła autopoprawkę, że uchwała 
wchodzi z dniem podjęcia” 
Przewodniczący  Rady Miejskiej zapoznał z projektem uchwały poddał  pod głosowanie 
wniesienie poprawki. 
Wynik głosowania: 13 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujących się.  
 
Pan Henryk Rzepczak Przewodniczący Rady Miejskiej w Mieszkowicach przedstawił projekt 
uchwały rady wraz z wniesioną poprawką i  poddał go pod głosowanie. 
Wynik głosowania: 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.  
 
Uchwała Nr  VI/43/2015 Rady Miejskiej w Mieszkowicach z dnia 26 marca 2015 roku w 
sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Mieszkowicach w sprawie zmiany uchwały w 
sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego w drodze inkasa oraz ustalenia inkasentów 
została podjęta jednogłośnie.  Stanowi załącznik do protokołu.  



 
Pkt. XVII – 
Nie podjęto 
 
Pkt. XVIII  - Wolne wnioski i zapytania  
 
Pani Bożena Nowak zgłosiła wniosek aby dokonać opracowania przez ZUK Sp. z o.o. 
programu naprawczego ściągalności długów za wodę oraz przekazywać raz na pół roku 
informację z realizacji planów remontów.   
Przewodniczący poddał pod głosowanie 
za - 15, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0  
Pan Janusz Dymidów -  zgłosił wniosek, żeby w Ranowie podciąć gałęzie przy  drodze do 
kapliczki. 
Radny Pan Eugeniusz Bieliński - poprosił o wyjaśnienie, czy Nadleśnictwo płaci gminie 
podatek transportowy, oraz czy podatek drogowy jest wliczony w cenę paliwa i czy gmina                   
z tego tytułu otrzymuje jakąś kwotę? Czy kopalnia gazu w Zielinie miała koncesję i czy 
została ona przedłużona oraz czy  kopalnia będzie się rozbudowywać?  
Burmistrz udzielił odpowiedzi w zakresie rozbudowy kopalni gazu, natomiast w kwestii 
podatku udzieli odpowiedzi w późniejszym terminie. 
Pan Józef Łuszczek  zgłosił wniosek zamontowania lustra drogowego przy wyjeździe                    
z ul. Jagiellońskiej w ul. Jana Pawła.  
Pan Zbigniew Kmiecik zapytał jak wygląda wywożenie śmieci od indywidualnych odbiorców 
a jak wywożone są śmieci z koszy ustawionych przy drogach.  
Pan Henryk Domaradzki udzielił odpowiedzi.  
Pani Bożena Dorywalska poprosiła o wsparcie sołectw, aby pieniądze z funduszu sołeckiego 
nie wydatkowano tylko na porządki we wsi, nadmieniła także, że kilkakrotnie zgłaszała                   
o zaśmieconych poboczach.  
Pan Konstanty Michałowski złożył wniosek,  by gmina zakupiła do każdej wioski po 2 kubły       
i podpisała z ZUK umowę.  
Pani Aneta Kwiek Sołtys Starych Łysogórek przedstawiła zdjęcia śmieci w lesie i poprosiła 
ich o uprzątniecie, wyjaśniła że  zalegają one tam od bardzo długiego czasu i poprosiła                    
o osobę która zajmie się utrzymaniem porządku na wsi.  
Pani Bożena Błaszczak Kotecka poprosiła o pracownika porządkowego do miejscowości 
Sitno.  
Pkt XIX – 
Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad VI sesji Rady Miejskiej w Mieszkowicach Pan 
Henryk Rzepczak Przewodniczący Rady Miejskiej w Mieszkowicach stwierdził jej 
zamknięcie.  
Na tym obrady VI sesji Rady Miejskiej w Mieszkowicach zakończono i protokół podpisano. 
 
 
 
Protokolant        Przewodniczący Rady 
 
Anna Jakowicka                                                                                    Henryk Rzepczak 


